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حيث أن اليدف الرئيسي لمدراسة ىو معرفة الأثر الذي يحدثو الإعلان الإلكتروني لشركة جوميا  
، وذلك إنطلاقا من التساؤل  بوبنيدر صالح -3-قسنطينة جامعة طمبةالجزائر عبر الفايسبوك عمى 

الفايسبوك عمى السموك الرئيسي الآتي: ما ىو أثر الإعلان الإلكتروني لشركة جوميا الجزائر عبر 
صالح بو بنيدر؟، كما إعتمدنا في ىذه الدراسة عمى المنيج  -3-الإستيلاكي لطمبة جامعة قسنطينة 

الوصفي والذي كانت أداتو الرئيسية إستمارة الإستبيان وفق ما تطمبتو متغيرات الدراسة، أما فيما يخص 
 عينة الدراسة فقد إعتمدنا عمى العينة الطبقية

 ذه الدراسة إلى مجموعة من النتائج أىميا:توصمت ى

  أن للإعلانات الإلكترونية لشركة جوميا الجزائر عبر الفايسبوك تأثير عمى السموك الإستيلاكي
 صالح بوبنيدر  -33-لطمبة جامعة قسنطينة

 ركة شصالح بوبنيدر يتفاعمون مع الإعلانات الإلكترونية الخاصة ب -33-طمبة جامعة قسنطينة
 جزائر عبر الفايسبوكجوميا ال
  للإعلانات الإلكترونية الخاصة بشركة جوميا الجزائر تأثيرات عمى المستويات النفسية والمعرفية

 -3-والسموكية عمى طمبة جامعة قسنطينة 
 الأثر –الطمبة الجامعيين  –الفايسبوك  -جوميا الجزائر –الإعلان الإلكتروني  الكممات المفتاحية:

 

 

 

 

 

 



 

Abstract: 

Our study tried to shed light on the e-advertising of Jumia Algeria and its 

impact on university students, by applying it to the University 3 Saleh 

Boubenider students. 

The main objective of the study is to understand the impact of Jumia’s e-

advertising through facebook on algerian college students. Starting from this 

question: What's the impact of Jumia's E-Advertising through Facebook on the 

student’s consumer behavior of university 3 saleh boubenider ?,we relied in our 

study on the descriptive approach, by giving students a questionnaire form to 

give answers as the study required. for the study sample, we relied on the 

stratified sample. 

This study has led to a set of results: 

 There's an impact of Jumia's E-Advertising through Facebook on the 

consumer behavior of university 3 saleh boubenider. 

 University 3 saleh boubenider students reacts with Jumia's E-

Advertising through Facebook. 

 Jumia's e-advertising has a Psychological, cognitive and behavioral 

effects on university 3 saleh boubenider students. 
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